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Aanwezig: 

 

voorzitter:  mevrouw J.J.H. Colijn-de Raat (burgemeester) 

griffier:  mevrouw E. Hoogstraten 

 

leden: de heren H.M. Brons (GBS), G. van Deelen (SGP), mevrouw 

H.E. van Dijk-van Ommering (GBS), de heren T.A. van Dijk (CU), 

G. Dijkstra (VVD), W.J. van de Fliert (GBS), G.J. van Ginkel 

(CDA), P.B. van der Heide (VVD) (vanaf 22.05 uur), J. Mulder 

(SGP), J.A. Slappendel (CDA), mevrouw L. Voortman-Visser 

(GBS), de heren T.G. van de Weert (DS) en M.J. Zwankhuizen 

(SGP) 

 

wethouders:  de heren E. van de Glind en H.C.J. Vreeswijk 

 

ambtenaren:  aanwezig 

 

notulist:  mevrouw J. Reedijk (Notuleerservice Nederland) 

 

 

 

1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en spreekt het ambtsgebed uit. 

De heer Van der Heide is afwezig, maar komt waarschijnlijk later nog. Bij een 

hoofdelijke stemming zal worden begonnen bij de heer T.A. van Dijk, de eerste 

ondertekenaar van de presentielijst. 

 

 

2. Spreekrecht (artikel 15 reglement van orde gemeenteraad) 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

 

 

3. Vragenuur (artikel 38a reglement van orde gemeenteraad) 

Er wordt geen gebruik gemaakt van het vragenuur. 

 

 

4. Vaststellen agenda 

Wethouder Vreeswijk vraagt om aan de agenda een besloten gedeelte toe te voegen, 

waarin hij een mededeling wil doen. 

De voorzitter constateert dat de agenda met deze aanpassing is vastgesteld. 
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5.  Programmarekening 2011 

Eerste termijn raad: 

De heer Brons zegt dat de GBS-fractie vindt dat de programmarekening voldoende 

besproken is in de commissie. De fractie zal instemmen met alle beslispunten. 

 

De heer T.A. Van Dijk complimenteert de auditcommissie, die de accountant heeft 

geattendeerd op fouten. De CU-fractie wil graag in de commissie het programma 

van eisen voor de nieuwe accountant bespreken, dat door de auditcommissie wordt 

opgesteld. 

De CU-fractie bedankt het college voor de antwoorden op haar vragen.  

De fractie merkt op dat het positieve resultaat te danken is aan meevallers en vooral 

aan de opbrengst van het ASC-terrein. De fractie constateert dat dit college de 

begroting van het vorige college goed heeft uitgevoerd. 

 

De heer Slappendel compliment het college met het positieve resultaat en zegt dat 

de CDA-fractie instemt met de jaarrekening. 

 

De heer Van de Weert gebruikt een citaat van J.M. Moses (‘politiek: de kunst om 

bij elke meevaller een slim gezicht te zetten’) om aan te geven dat er met hetzelfde 

gemak een tekort had kunnen ontstaan.  

De DS-fractie bedankt het college voor de uitstekende beantwoording van vragen 

uit de commissie. De fractie kan instemmen met de jaarrekening. 

 

De heer Dijkstra dankt college en ambtenaren voor de uiteenzetting.  

De VVD-fractie is blij dat er wordt gewerkt aan een helder en transparant 

aanbestedingsbeleid en vraagt de auditcommissie dit voortvarend ter hand te 

nemen. 

De fractie merkt op dat de financiën op orde zijn met het positieve resultaat, maar 

vraagt zich af hoe het met de kwaliteit zit. Het programma is niet volledig 

uitgevoerd. Het is beter iets reëler te begroten en wat minder ambitie te hebben. 

De VVD-fractie is niet tevreden over de beantwoording van de door haar gestelde 

vragen over de rentetoevoeging van 50.000 euro en het gebruiken van de 

grondexploitatie voor personele lasten.  

 

De heer Mulder zegt dat de SGP-fractie blij is met het positieve resultaat en van 

harte kan instemmen met het voorstel. 

Als voorzitter van de Auditcommissie merkt de heer Mulder op dat het 

aanbestedingsbeleid en de eisen voor de nieuwe accountant op de eerstvolgende 

vergadering van de Auditcommissie besproken zullen worden. 

 

Beantwoording eerste termijn: 

Wethouder Vreeswijk bedankt voor de positieve woorden. 

De VVD-fractie wordt gewezen op de bedragen die staan vermeld op pagina 182. 

Het bedrag van 175.000 euro moet aan rente worden bijgeschreven omdat er 

5,7 miljoen euro is geleend en er anders een gat zou ontstaan. 
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Tweede termijn raad: 

De heer T.A. van Dijk kan instemmen met het voorstel. 

 

De heer Dijkstra stemt ook in met de jaarrekening.  

De VVD-fractie merkt op dat de personele lasten bij de grondexploitatie niet te 

checken zijn door de raad. 

De fractie meent dat er meer geïnvesteerd had kunnen worden met 700.000 euro. 

 

De voorzitter constateert dat de programmarekening met algemene stemmen is 

vastgesteld. 

 

 

6. Kadernota 2013-2016 

De voorzitter herinnert eraan dat in de eerste termijn niet geïnterrumpeerd wordt. 

 

Eerste termijn raad: 

De heer Brons heeft een titel gevonden voor deze nota: ‘Tegen de klippen op’.  

Na het niet doorgaan van de fusie RSW moest de gemeente de eigen organisatie 

weer opbouwen. Daarbij kwamen er extra taken van de overheid met minder 

middelen. De Junicirculaire betekent een extra financiële klap, maar het college 

probeert de zaken goed op orde brengen. De GBS-fractie noemt hiervan een aantal 

voorbeelden. De fractie is blij dat wordt gekozen voor toekomstgericht en niet voor 

ad-hocbeleid. 

De frictiekosten RUD zijn voor de GBS-fractie onbespreekbaar. Zij stelt voor de 

structurele kosten te laten vervallen.  

De fractie maakt zich zorgen over De Breehoek en wacht het totaalplan af. 

De 25.000 euro voor het sportbeleid vindt de GBS-fractie niet aanvaardbaar.  

De GBS-fractie zal in tweede termijn een amendement indienen over de ozb-

verhoging. 

De GBS-fractie constateert dat de beoogde bezuinigingen niet zijn gehaald, maar 

moedigt het college aan het bezuinigen wel vol te houden. 

In de kadernota mist de fractie de onderwerpen duurzaamheid en cultureel erfgoed. 

De fractie complimenteert het college met dit heldere en degelijke beleid. 

 

De heer Mulder wil op deze plaats de inwoners bedanken die tijdens de jaarmarkt 

de moeite namen te reageren op zes stellingen van de SGP. 

De SGP-fractie vindt het verstandig dat het college anticipeert op nieuwe 

tegenvallers vanuit het Rijk. De fractie meent dat terughoudendheid geboden is bij 

het aangaan van nieuwe langdurige financiële verplichtingen, ook met het oog op 

ontwikkelingen in het sociale domein. 

Het college stelt een verhoging van de ozb voor met de trend van 2% en een 

inhaalslag van 1,5%. Naar de opvatting van de SGP-fractie komt de gemeente 

hiermee terug op een eerder genomen besluit. De burger wordt hiermee achteraf 

geconfronteerd met een lastenverzwaring. Anderzijds stelt het college een 

verhoging van de ozb met 5% voor om de begroting sluitend te krijgen. De SGP-

fractie vraagt zich af of deze verhoging thans onontkoombaar is en denkt dat er 

andere mogelijkheden zijn. Het college wordt gevraagd deze mogelijkheden 

inzichtelijk te maken. Daarnaast wordt de begroting belast met nieuwe kosten, 
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waarvan een deel betrekking heeft op de ambtelijke organisatie. De SGP-fractie kan 

zich niet vinden in de voorgestelde ozb-verhoging en zal hierover in tweede termijn 

een amendement indienen. 

De SGP-fractie vindt de gedachtegang van het college, om de ozb-verhoging te 

koppelen aan het in stand houden van bepaalde voorzieningen in het dorp, op 

zichzelf wel verdedigbaar.  

De beleidslijn van de SGP-fractie luidt: eerst bezuinigen, dan kijken naar de hoogte 

van de bijdrage van de burger voor specifieke dienstverlening door de gemeente, en 

als het echt niet anders meer kan de ozb verhogen. 

De fractie is tegen luidruchtige evenementen die ook nog na middernacht doorgaan. 

84% van de bezoekers van de SGP-stand was het hiermee eens. De SGP-fractie 

heeft het college vorig jaar gevraagd maatregelen te nemen als de 

vergunningsvoorwaarden niet worden nageleefd. Het college wordt nu gevraagd 

welke maatregelen genomen zijn. 

De gemeente wordt belast met het toezicht en de handhaving op de nieuwe Drank- 

en horecawet. Gevraagd wordt wanneer het college met voorstellen hierover naar 

de raad komt. 

Wat betreft openbare orde en veiligheid zal het college een Veiligheidsplan 

opstellen. De SGP-fractie vraagt om hierin aandacht te besteden aan het 

terugdringen van overlast door hangjongeren en van drugsgebruik.  

De brandweer wordt met ingang van 2014 geregionaliseerd. De SGP-fractie vindt 

dat de paraatheid en de voorzieningen van de brandweer hier niet onder mogen 

lijden. Ook wil zij dat de binding van de brandweervrijwilligers met Scherpenzeel 

in stand blijft. Het college wordt gevraagd de raad tijdig bij het proces te betrekken. 

De SGP-fractie vindt het belangrijk dat de centrumvisie wordt ontwikkeld. Deze 

integrale visie op wonen, winkelen, ondernemen en verkeer in het centrum is nodig 

om het dorp leefbaar te houden. De fractie vindt dat deze zaken niet in een 

structuurvisie thuishoren en vraagt het college om een startnotitie over de 

centrumvisie in de eerste helft van 2013. 

De splitsing van de structuurvisie in Zuid en Noord vindt de SGP-fractie jammer. 

De fractie begrijpt dat de uitwerking in fasen zal plaatsvinden, maar denkt dat een 

integrale visie nodig is voordat het plan wordt uitgewerkt. 

De gemeente Scherpenzeel zit met een winkelleegstand van 7,5% licht boven het 

gemiddelde in de regio. De SGP-fractie meent dat de gemeente, in overleg met de 

winkeliers, de rol van regisseur op zich moet nemen om een gezonde en 

toekomstbestendige winkelstructuur te realiseren. 

De fractie vindt dat uitbreiding en revitalisering van werkgelegenheidsterreinen 

serieus bekeken moet worden. In de structuurvisie moet opgenomen worden waar 

toekomstige kleinschalige uitbreiding van het bedrijventerrein kan plaatsvinden. 

Deze gedachte wordt door 77% van de bezoekers van de SGP-stand gesteund. 

De SGP-fractie wil nog in 2012 de verbetering van de parkeergelegenheid bij de 

aula van de begraafplaats geagendeerd zien en ook de maximale medewerking van 

de gemeente aan de verbetering van de aula.  

Als kritische punten in de kadernota noemt de fractie de krappe budgetten voor het 

onderhoud van wegen en de openbare verlichting. Het college wordt gevraagd hier 

nogmaals naar te kijken. 

De SGP-fractie is benieuwd naar de plannen voor het oplossen van 

parkeerproblemen in de wijk. 
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De fractie vraagt of de plastic zakken voor het gescheiden ophalen van plastic 

inmiddels al af te halen zijn bij de plaatselijke winkeliers. 

De SGP-fractie houdt het college aan de toezegging om in 2012 het subsidiebeleid 

aan te passen. 

De fractie begrijpt de noodzaak niet van het extra geld dat wordt uitgetrokken voor 

de ontwikkeling van het sportbeleid. 

Hoeve De Beek is recentelijk verkocht en het informatiecentrum is verplaatst naar 

een andere locatie op de boerderij. Het college wordt verzocht om samen met 

Woudenberg en Renswoude te bezien hoe financiële ondersteuning van dit 

bezoekerscentrum mogelijk is. De fractie denkt dat het uitvoeringsprogramma 

Bevrijdingstoerisme van FoodValley hierbij betrokken kan worden. 

De SGP-fractie haalt de pleitrede van Josafat aan en een ander voorbeeld uit de 

Bijbel, waaruit de les te leren is: bid en werk, in die volgorde. De SGP-fractie wenst 

allen Gods zegen toe. 

 

De heer Slappendel bedankt college en organisatie voor de beknopte kadernota. De 

CDA-fractie pleit ook voor beknoptheid in de bijdragen van de raads- en 

commissieleden tijdens de vergaderingen. 

De CDA-fractie heeft zich de laatste jaren uitgesproken voor een sober 

uitgavenpatroon van de gemeente, waarbij de beperkte financiële middelen 

doeltreffend worden besteed. Als voorbeeld wordt genoemd het niet vervangen van 

kapitaalgoederen aan het einde van de afschrijvingstermijn. 

Minder nota’s en minder onderzoek kunnen zorgen voor een besparing op de 

personeelskosten. De CDA-fractie noemt de Woonvisie een voorbeeld van een 

overbodig rapport. Het GVVP is een plan waar veel werk in zit, maar het heeft tot 

nu toe veel te weinig opgeleverd. De evaluatienota Parkeerschijfzone vond de 

fractie ook niet nodig en de Parkeermonitor voegt weinig toe. Wat betreft het 

GVVP stelt de CDA-fractie voor geen dure uitgaven te doen voor de centrumroute, 

maar prioriteit te geven aan de ontsluiting van Zuid. 

Voor het besluit het aantal graven uit te breiden op Lambalgen, was het blijkbaar 

niet nodig te wachten op de notitie Begraafplaatsen. De CDA-fractie denkt dat veel 

te regelen is zonder allesomvattende nota’s. Wel wacht het college op de model 

Erfgoedverordening alvorens de monumentenleges en de –subsidie kunnen worden 

aangepast. De fractie vindt de nota Integraal sportbeleid ook niet nodig. 

De CDA-fractie stelt dat zonder blauwe zone handhaving door de boa niet nodig is. 

De fractie betwijfelt of het onderwerp deregulering nog wel op de agenda staat van 

college en raad.  

De CDA-fractie is niet blij met de gekozen oplossing voor de obligaties Kaupthing, 

hetgeen zij ziet als het pakken van een kleine winst, maar ook het nemen van een 

groot verlies. 

Het baart de fractie zorgen dat er 284 bezwaren tegen de woz-waarde zijn 

ingediend. De fractie wil graag dat gebruik wordt gemaakt van de mogelijkheid om 

de woz-waarde ambtshalve te herzien, alvorens burgers te adviseren om het 

bezwaarcircuit in te gaan. 

De fractie merkt op dat het herziene raadsvoorstel aanzienlijk duidelijker is dan het 

oorspronkelijke. Wethouder Vreeswijk krijgt een pluim voor het terugstorten vanuit 

het resultaat 2011 in de Algemene reserve van de 144.000 euro, die in april 2012 

vanuit de Algemene reserve is gestort in de reserve GVVP. 
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Gezien de financiële problemen die op de gemeente afkomen heeft de CDA-fractie 

moeite met 2 keer 0,5 fte werkvoorbereider groen en wegen. Wat betreft de 

omvorming van het groen, denkt de CDA-fractie niet dat het beheer goedkoper is 

geworden. Bovendien is het er niet mooier op geworden in het dorp. 

Naar aanleiding van de gevraagde 1 fte Burgerij in verband met de decentralisaties 

vraagt de CDA-fractie het college om samen te werken met andere gemeenten. 

De fractie vraagt of het aanstellen van de geobeheerder niet budgetneutraal kan. Dat 

de formatie Buitendienst er 2 fte’s bij moet hebben, vindt de fractie onbegrijpelijk. 

Gevraagd wordt of de extra 3000 euro nodig is voor training en opleiding van het 

college. 

Nu de rijksbezuinigingen op de gemeenten afkomen, vindt de CDA-fractie dat er 

niet via een apart programma bezuinigd moet worden. De fractie vindt dat minder 

ambities ook zonder rijksbezuinigingen best mogen leiden tot minder uitgaven. De 

taakstellende regionale samenwerking mag ook in de kadernota staan zonder de 

verwachte rijksbezuinigingen. 

De CDA-fractie vindt het niet reëel om het zwembad te noemen in relatie tot 

bezuinigen. Het bestuur, de vrijwilligers en de vrienden leveren jaarlijks een grote 

krachtsinspanning om het bad open te houden. Eigenlijk worden ze hiermee 

geschoffeerd. Gevraagd wordt of het college de subsidie aan het zwembad schrapt 

als de raad niet akkoord gaat met deze ozb-verhoging. 

De CDA-fractie kan niet instemmen met onderdeel C. Vooralsnog stemt de fractie 

in met de beslispunten 2 en 4. Daarbij wil de fractie nog wel de toezegging krijgen 

dat er in enig jaar een neerwaartse correctie komt als de inflatie in het voorgaande 

jaar minder was dan begroot. 

De CDA-fractie sluit het betoog af met de tekst op de gevelsteen van de woning 

van de heer Slappendel, die verwijst naar Nehemia 2 vers 20 midden: ‘God van de 

hemel, Die zal het ons doen gelukken en wij, Zijn knechten, zullen ons opmaken en 

bouwen’.  

 

De heer Dijkstra denkt dat het een lastige taak is voor de raad, het college en de 

ambtenaren om in tijden van recessie te komen tot een goede kadernota. De VVD-

fractie meent dat er een goede onderlegger is om de kadernota op te baseren. 

De VVD-fractie zal vanavond geen amendementen indienen. Bij de vorige 

kadernota zijn er ongeveer 25 behandeld en de VVD-fractie weet nu niet meer wat 

de inhoud ervan was. De fractie hoopt dat het college serieus zal omgaan met de 

argumenten van de VVD-fractie. 

De VVD-fractie merkt op dat het lijkt alsof de lastenverzwaringen vanuit de 

Rijksoverheid voorbij gaan aan Scherpenzeel. Er is een marginaal sluitende 

begroting vóór de Junicirculaire en daarna is het resultaat weg. De VVD-fractie 

vindt dat een vier jaar sluitende begroting gepresenteerd moet worden, waarbij ook 

het eerste jaar sluitend begroot moet zijn. Hierbij hoort een afgewogen pakket van 

maatregelen.  

Bezuinigingen volgens het VVD-ritueel zien er als volgt uit: eerst de organisatie, 

dan de programma’s en dan de vangnetten. De VVD-fractie is tegen een 

lastenverzwaring voor de burger, en vindt ook niet dat het gekoppeld moet worden 

aan hetgeen in het verleden te weinig is gevraagd. 

De gestegen woz-waarden geven met een inflatiepercentage een extra opbrengst 

voor de gemeente. De fractie vindt dat onroerend goed op een reële waarde 
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getaxeerd moet worden. Een trendmatige verhoging vindt de VVD-fractie 

acceptabel, extra gelden om zaken te dekken vindt de fractie niet aan de orde, 

evenals de koppeling met een zwembad. 

In de kadernota mist de VVD-fractie een visie op het jongerenbeleid in de categorie 

14- tot 18-jarigen. Ook het begraven in eigen grond wordt gemist. 

De VVD-fractie maakt zich zorgen over de onderhoudsbudgetten voor de scholen 

in relatie tot de nieuwbouw van de school op de Akkerwindelaan. De fractie vraagt 

om meer onderbouwing van de reserveringen. 

De VVD-fractie mist in de nota de reservering voor het onderhoud van het 

gemeentelijk onroerend goed. 

De fractie merkt op dat een duidelijk sportbeleid in relatie tot het subsidiebeleid 

uitblijft in 2013. Het doet de VVD-fractie wel deugd dat er geen PM-geld 

verbonden is aan de Breehoek in 2013. De fractie hoopt niet opnieuw 

geconfronteerd te worden met extra vragen van De Breehoek om aanvullingen. De 

fractie vindt de gemaakte afspraken over de bijdrage in de exploitatie voldoende, 

mede gezien ook de missers die in het beheer van het gebouw hebben 

plaatsgevonden. 

De VVD-fractie is verbaasd over de genoemde personele uitbreidingen, zoals bij de 

invoering van de RUD. De fractie vindt dat de organisatie goed naar het eigen 

personeelsbeleid moet kijken. Ook zijn er forse kosten voor de inhuur van externen. 

Het valt de VVD-fractie op dat de GBS-fractie 180 graden gedraaid is in dit 

opzicht.  

De VVD-fractie heeft in de kadernota gelezen dat er een nieuw bestemmingsplan 

Buitengebied komt. De fractie meende dat er sprake zou zijn van een herziening 

van dat bestemmingsplan. 

De VVD-fractie merkt op er geen voorstander van te zijn dat allerlei personele 

lasten en onderzoeken via de grondexploitatie gedaan worden. De fractie wil binnen 

de ontwikkeling van nieuwe gebieden een helder beleidskader, waarin de 

ontwikkeling gevoerd kan worden. Voor plan Zuid is deze lijn nog niet 

afgesproken. Het budget kan worden vrijgegeven als het kader gesteld is, waarna 

ook de kosten in de ontwikkeling van het plan komen. 

De VVD-fractie vindt dat er een goede basis is voor een kadernota, maar dat de 

fractie verschilt van inzicht over de inhoud. Het college wordt gevraagd kennis te 

nemen van hetgeen de fractie hierover gezegd heeft. Dit zal overigens ook de inzet 

zijn voor de komende verkiezingen. 

 

De heer T.A. van Dijk merkt op dat het college is geslaagd in het streven om een 

korte en duidelijke kadernota te maken. 

De CU-fractie herinnert eraan dat het college vorig jaar aankondigde dat de 

gemeente weer een betrouwbare, zakelijke en professionele partij zou worden voor 

burgers en ondernemers. Dit is echter niet altijd het geval geweest. De CU-fractie 

noemt als voorbeelden de aanbesteding van het grondwerk bij ASC, de 

communicatie naar burgers over de vervuiling in de Maatjes en de traagheid 

rondom de functiewijziging van de boerderij Het Dorp. De transformatie van het 

groen in het dorp is bij velen niet goed gevallen. Zeker daar waar de bestrating in 

afwijkende kleuren is aangebracht of waar eerst struiken werden verwijderd en 

vervolgens hetzelfde soort struiken weer werd aangeplant.  
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Ook is beloofd dat er geen lastenverhoging zou komen voor de inwoners. In deze 

kadernota wordt echter een lastenstijging voor de burgers aangekondigd van 7,2 à 

7,5%. 

Wat betreft het financiële beleid van de gemeente merkt de CU-fractie op dat 

van de in 2012 optimistisch ingeschatte financiële ruimte, er het een en ander niet 

gerealiseerd is.  

Het indexcijfer voor de belastingen stijgt met meer dan de inflatie. Vorig jaar heeft 

de CU-fractie er bij herhaling op gewezen dat een te laag inflatiepercentage werd 

gehanteerd. De fractie vindt dit geen degelijk financieel beleid.  

Voorts merkt de CU-fractie op dat de bezuinigingen voor 2012 niet gehaald 

worden. Het college was daarvoor gewaarschuwd, met name bij de post 

leerlingenvervoer.  

Een berekeningsfout bij de btw-percentages blijkt van grote invloed te zijn, 

namelijk 26.000 euro structureel, hetgeen overigens afwijkt van de 1
e
 FIRAP. 

De fractie hoopt dat dergelijke fouten in deze kadernota en bij de komende 

begroting niet worden gemaakt. 

Het college berekent in deze kadernota een structureel sluitende begroting voor de 

komende vier jaren. Er wordt echter wel een onttrekking uit de reserves van ruim 

280.000 euro voorgesteld, wat bekostigd kan worden uit het overschot van de 

jaarrekening 2011. De CU-fractie meent dat het één geen relatie heeft met het 

ander.  

Bij de 1
e
 FIRAP is al een onttrekking uit de algemene reserve gemeld van 

126.500 euro gemeld voor de rijhal en ook voor de RUD is vorige week besloten 

nog eens ruim 60.000 euro uit de algemene reserve te onttrekken. De CU-fractie wil 

hiermee niet beweren dat reserves niet mogen worden gebruikt, maar er moet wel 

kritisch naar gekeken worden. De fractie zet vraagtekens bij de posten frictiekosten 

RUD en de herijking van het sportbeleid en zal hierover in tweede termijn 

amendementen indienen. 

De CU-fractie vindt dat voor de reconstructie en herinrichting wegen en openbare 

verlichting structureel geld gereserveerd zou moeten worden. Per project zal nu 

incidenteel dekking gezocht moeten worden, waarschijnlijk in de algemene reserve. 

De CU-fractie kan zich niet voorstellen dat de SGP-fractie hiermee in kan 

stemmen. De CU-fractie vindt dat structurele lasten structureel dienen te worden 

gedekt. 

De CU-fractie vraagt of de structurele bezuiniging bij het groenbeleid nu teniet 

wordt gedaan door de structurele uitgave aan de werkvoorbereider. Daarbij is er 

eerst 50.000 euro geïnvesteerd om de bezuiniging mogelijk te maken. Het resultaat 

van de investering is tot nu toe dat Scherpenzeel minder groen is geworden. De 

CU-fractie adviseert het college en de coalitiepartijen een ingezonden artikel over 

dit onderwerp te lezen in de Scherpenzeelse Krant. 

De lokale belastingen gaan fors omhoog omdat het college dit vorig jaar 

onvoldoende heeft gedaan. Ook gaat de afvalstoffenheffing omhoog, ondanks een 

overschot in 2011 van bijna 60.000 euro. De CU-fractie merkt op dat er 

100.000 euro meer in de reserve zit dan noodzakelijk wordt geacht. Dit bekent dat 

de afvalstoffenheffing minder behoeft te stijgen dan met de genoemde 3,5% ofwel 

dat opnieuw een korting kan worden toegepast via dezelfde berekening als vorig 

jaar. 
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De doorwerking van de rijksbezuinigingen worden gekoppeld aan het wel of niet in 

stand houden van het zwembad. De CU-fractie vindt deze koppeling verwerpelijk 

en zal tegen beslispunt 3 stemmen. De fractie begrijpt overigens niet dat het college 

de subsidiëring van het zwembad koppelt aan de ozb. Daarmee wordt de ozb voor 

een deel een doelbelasting en daardoor komt het voortbestaan van het zwembad in 

gevaar.  

Wat betreft de bezuinigingen moet het college wellicht nog eens kritisch kijken 

naar de structurele uitgaven die in de vorige kadernota en begroting zijn 

opgenomen voor nieuwe beleidsvoornemens en ambities. 

De CU-fractie merkt op dat in een tijdperk, waarin geld en financiën het 

belangrijkste discussieonderwerp lijken, ervoor moet worden opgepast dat geld het 

belangrijkste onderwerp in het leven wordt. De CU-fractie wil zich laten inspireren 

door het Evangelie, hetgeen leidt tot een politiek van dienstbaarheid aan de 

samenleving, opkomen voor het gezin, voor kwetsbaren en een keus voor 

duurzaamheid en een verantwoord beheer van de schepping. 

De CU-fractie hoopt op een positieve en constructieve samenwerking met het 

college en de andere fracties en wenst eenieder daarbij Gods onmisbare zegen toe. 

 

De heer Van de Weert citeert A. Frossard over het eerste principe in de politiek: 

‘Alles wat jij doet is verkeerd en zal verkeerd blijven totdat ik het doe’. 

De DS-fractie zegt dat het schrijven van een kadernota net zoiets is als het 

afspreken van goede voornemens in het nieuwe jaar: het lukt niet altijd. 

De fractie merkt op dat regeren vooruitzien is, maar dat de onzekerheden per week 

wijzigen. De Junicirculaire kwam een dag voor het bespreken van de kadernota. 

De DS-fractie zegt dat de identiteit van de partij bepaalt wat er over de kadernota 

wordt gezegd. Het uitgangspunt van de DS-fractie is om lokaal sociaal-liberaal te 

zijn. De fractie richt zich vooral op de gang van zaken binnen en ten behoeve van 

de gemeenschap van Scherpenzeel. Het sociale aspect heeft te maken met de zorg 

voor de zwakkeren in de samenleving en met de sociale cohesie in het dorp. Er 

wordt gestreefd naar een samenleving in het dorp met respect voor elkaar 

standpunten en levensovertuiging en zoveel mogelijk gelijke kansen voor iedereen. 

Het liberale van de DS-fractie heeft te maken met de vrijheid van het individu. 

Als de kadernota wordt getoetst op deze uitgangspunten, constateert de DS-fractie 

dat er zeker plannen en ideeën in staan waarin de fractie zich helemaal kan vinden. 

Met de GBS-fractie deelt de DS-fractie dezelfde mening over het RUD, dat 

onbespreekbaar is, de zorgen over De Breehoek, het sportbeleid, het niet noemen 

van de duurzaamheid en het cultureel erfgoed. Ook de SGP-fractie noemde zaken 

die de DS-fractie aanspreken: de regionalisering van de brandweer, waarover de 

zorgen niet weggenomen zijn, de zorgen over het winkelbestand, het 

Veiligheidplan, de vuilniszakken, het subsidiebeleid en Hoeve De Beek. 

De DS-fractie zal haar teleurstellingen omzetten in aanbevelingen, die als 

amendementen en moties in tweede termijn zullen worden ingediend.  

In de Kadernota is niets positiefs terug te vinden van de afspraak over het 

muziekonderwijs. De aangenomen motie gaf aan dat de evaluatie van het 

muziekonderwijs in deze kadernota zou worden meegenomen. Ook is er niets terug 

te vinden over het aangenomen amendement over de jongerenparticipatie. Er heeft 

geen tijdige evaluatie plaatsgevonden van de huurgewenning van de verenigingen 

die gebruikmaken van De Breehoek. De verenigingen zullen per 1 augustus een 
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hogere bijdrage moeten gaan betalen, terwijl dit het ijkmoment zou moeten zijn 

voor de raad om een afgewogen besluit te kunnen nemen. Wat betreft het 

sportbeleid zijn er andere oplossingen mogelijk.  

Met beslispunt 2 heeft de DS-fractie geen moeite. 

Bij beslispunt 3 wordt uitgegaan van een scenario dat nog vele varianten kan 

hebben. Bovendien wordt de ozb tot een soort doelbelasting verheven, lees 

‘zwembadbelasting’. 

Met beslispunt 4 is de DS-fractie het eens. 

 

De voorzitter schorst de vergadering om 21.30 uur voor overleg. 

De vergadering wordt heropend om 22.05 uur.  

De voorzitter meldt dat de heer Van der Heide nu aanwezig is. 

 

Beantwoording eerste termijn:  

Wethouder Vreeswijk heeft in de commissie aangegeven dat hij in september 

hoopt te komen met een totaalstuk over De Breehoek. Hierin zal sprake zijn van het 

verleden (het herenakkoord), meerjarige subsidie, afwikkeling van de oude zaken 

en de toekomst.  

De interne verbouwing voor de frontoffice zal eind dit jaar plaatsvinden. Alle 

dienstverdeling voor burgers en bedrijven is dan beneden in het gemeentehuis. 

Het begrip duurzaamheid krijgt een plaats in de Woonvisie. Zonnepanelen worden 

hierin ook opgenomen. Vanuit de regio FoodValley zal er mogelijk subsidie voor 

komen. Het college heeft inmiddels wel een potje duurzaamheid gecreëerd, hetgeen 

voortkomt uit het voordeel van de aanbesteding van het elektra. Het is niet helemaal 

duidelijk welke orde van grootte dit betreft. 

De wethouder begrijpt niet wat de CU-fractie bedoelt met de waarschuwing over de 

ozb vorig jaar. Het college heeft geluisterd en de inflatiecorrectie is nu 

rechtgetrokken vanuit het verleden. Iets dergelijks zou voortaan elke vier jaar 

kunnen plaatsvinden. 

De wethouder begrijpt de discussie over het zwembad niet. Het college wil het 

zwembad openhouden. De subsidie voor het zwembad van 50.000 euro is 5% ozb. 

De ozb zit niet gekoppeld aan het zwembad. In slechte tijden wil het college 

voorzieningen zoals het zwembad behouden. Als de raad niet instemt met het 

voorstel, blijft het zwembad ook open. Dan moet echter wel bedacht worden waar 

het geld vandaan moet komen. 

Overigens heeft de gemeente een korting van het Rijk gekregen van in totaal 

230.000 euro. 

 

De heer Slappendel vindt het merkwaardig dat als de raad niet instemt met de ozb-

verhoging voor het zwembad, de raad moet aangeven hoe het opgelost moet 

worden. 

 

De heer Dijkstra vraagt wat het college gaat doen als de raad niet instemt. 

 

Wethouder Vreeswijk antwoordt dat de gemeente een bedrag van 50.000 euro 

nodig heeft om de begroting sluitend te krijgen. Dit bedrag moet ergens vandaan 

komen. Het college wil niet het zwembad sluiten en heeft voorgesteld de ozb-
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verhoging te gebruiken om het gat te dichten. Als de raad het niet eens is met deze 

dekking, hoort de wethouder graag andere ideeën. 

 

De heer Dijkstra snapt de koppeling met het zwembad niet. De extra ozb-

verhoging kan ook gekoppeld worden aan de uitbreiding van de organisatie. 

 

Wethouder Vreeswijk zegt dat de Drank- en horecawet vorige maand is 

aangenomen door de Eerste Kamer. Er moet nu een verordening opgesteld worden. 

De vraag is nu of gekozen wordt voor de verordening van het VNG of die van 

FrisValley. In 2012 wordt dit de raad voorgelegd, omdat per 1 januari 2013 de wet 

in werking treedt met een proefperiode van een jaar. Voor de boa zijn in een eerder 

stadium al gelden vrijgemaakt. 

Het college zal nog dit jaar de aula van de begraafplaats en het parkeren agenderen 

voor de raad. Het past bij het deel Zuid. 

De wethouder heeft vorig jaar toegezegd dat het subsidiebeleid er moest zijn ten 

tijde van de kadernota, zodat de raad een goede afweging kon maken. In maart 

2012 is echter in het jaarplan aangegeven dat dit niet gehaald zou worden en dat het 

2013 zal worden. 

De reconstructie van wegen en de verlichting zijn structurele zaken, waarvoor 

structureel geld moet zijn. Dit was ook vorig jaar het uitgangspunt van het college. 

Nu is inzichtelijk gemaakt dat er ongeveer 100.000 euro structureel nodig is. Dit 

geld is er niet. Overigens zijn in het verleden wel BDU-gelden gebruikt voor de 

reconstructie van wegen en dit zal zo blijven. Bij provincie en Rijk zal ook dekking 

gezocht worden. Het zal dus niet in eerste instantie uit de algemene reserve gehaald 

worden. BDU-gelden zijn Brede Doel Uitkeringen voor verkeer en vervoer. Zij 

worden via het Rijk naar de provincie gesluisd, die ze verdeelt over de gemeenten.  

Hoeve De Beek betreft niet de gemeente Scherpenzeel, maar het is wel dichtbij. Het 

zou slecht zijn als deze mogelijkheid voor het onderwijs gesloten zou moeten 

worden. Het college zal zoeken naar mogelijkheden voor dekking vanuit het 

onderwijs, bijvoorbeeld JOS, of binnen de regio FoodValley. Op dit moment is er 

geen geld voor. 

De geobeheerder beheert de vastgoedzaken en de straten. Dit is nodig voor de 

basisregistratie. Dit wordt samen met de gemeente Woudenberg gedaan. 

Aan de jongeren van 14 tot 18 jaar is enige ruimte gegeven met de combifunctie. Er 

is echter geen nieuw beleid op geformuleerd omdat JOS binnenkort geëvalueerd 

wordt. 

Het regulier onderhoud aan de scholen is geregeld, maar voor extra uitgaven zijn 

geen gelden.  

Wat betreft de btw, die genoemd is in de FIRAP, is er een structureel nadeel van 

26.000 euro. In 2012 wordt nog een retour verwacht van de voorgaande jaren. 

Vorig jaar is op initiatief van de CU-fractie de afvalstoffenheffing eenmalig 

verlaagd. Bij de begrotingbehandeling zal opnieuw gekeken worden of er ruimte 

voor is. 

De evaluatie muziekonderwijs had er inderdaad moeten zijn. Hier komt het college 

nog op terug.  
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Burgemeester Colijn meldt dat het Veiligheidsplan op dit moment in voorbereiding 

is. In het vierde kwartaal kan begonnen worden met de behandeling. Inwoners, 

raadsleden en ondernemers worden hierbij betrokken. 

Wat betreft de regionalisering van de brandweer is een inventarisatie gemaakt bij 

alle betrokken gemeenten. Veel zaken zijn op orde in Scherpenzeel, maar op een 

aantal gebieden loopt de gemeente achter. Het is nog niet duidelijk wat het 

financieel betekent om dit recht te trekken. Commandant Joosten komt na de 

zomervakantie hierover bijpraten in een commissievergadering. In Scherpenzeel zal 

in ieder geval een kazerne met vrijwilligers blijven in verband met de aanrijdtijden. 

Het is niet duidelijk of de raadsleden de digitale nieuwsbrief over de regionalisering 

ontvangen. De burgemeester zal dit nagaan. 

Overlast door hangjongeren en drugsoverlast is een speerpunt bij de boa en de 

politie. Ook de jongerenwerker investeert er veel tijd in. Het blijft echter een groot 

probleem in de Vallei. Met goede voorlichting wordt geprobeerd om het gebruik 

van drugs bij de jeugd terug te dringen.  

De apparatuur voor het meten van geluid en de ambtenaar die de metingen verricht 

worden in combinatie met Barneveld gebruikt. Bij de buitenactiviteiten, die in deze 

gemeente twee keer per jaar plaatsvinden, is de apparatuur in Scherpenzeel in 

gebruik. Er wordt dan melding gemaakt als het aantal dBA te hoog is. 

 

Wethouder Van de Glind merkt op dat de RUD voor velen een heet hangijzer is. 

De RUD is geen kostenbesparing voor de gemeente. Het is een wettelijke taak die 

de gemeenten moeten uitvoeren en die een besparing opleveren voor het Rijk en de 

provincie. Voor de gemeente betekent het in eerste instantie een 

kostenvermeerdering, hetgeen te maken heeft met de kwaliteitsslag en de 

robuustheid. Scherpenzeel is een kleine gemeente, die moeilijk in staat is dergelijke 

problemen op te lossen. Een grotere gemeente kan er bijvoorbeeld voor kiezen met 

een P&O-medewerker minder te werken, maar Scherpenzeel heeft maar één P&O-

medewerker. Het college zal al het mogelijke doen om de kosten minimaal te 

houden. Nu is overigens nog niet te overzien om welke kosten het gaat. 

Wat betreft het sportbeleid wil het college de jongeren aan het sporten krijgen. Ook 

wordt gekeken naar subsidiëring van jongeren bij een sportvereniging. De 

wethouder vindt het een fantastisch idee van de CU-fractie om er een stageopdracht 

van te maken voor een student. 

Vorig jaar is door de raad besloten om het geld voor het monumentenbeleid niet 

naar de algemene reserve over te hevelen. Het geld is er dus nog steeds, maar er is 

geen beleid. Het nieuwe beleid voor de monumenten staat voor het derde kwartaal 

2012 in de planning. 

De zakken voor het plastic afval zijn inmiddels ook verkrijgbaar bij de Hema en de 

Jumbo. De gemeente zorgt voor de voorraad. 

De structuurvisie wordt niet alleen voor Zuid gemaakt, maar breder opgezet voor 

heel Scherpenzeel. Dit betekent een visie op het geheel met een diepgang naar 

Zuid. Aansluitend daarop komt dan de centrumvisie in 2013. De behandeling van 

de structuurvisie staat gepland voor de raad in december 2012. 

Het bestemmingsplan Buitengebied is een correctief plan, zoals in 2010 in de raad 

is vastgelegd. Inmiddels zijn er nieuwe Rijks- en provincieregels vastgesteld, die er 

nog in verwerkt moeten worden. Als dit allemaal is vastgesteld, is dat het nieuwe 

bestemmingsplan. 
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De werkvoorbereider groen en wegen is absoluut nodig in verband met de  

areaaluitbreiding voor groen in Renes en Zuid. Er zijn meer mensen nodig omdat er 

meer werk is. Dit geldt ook voor de Buitendienst. De gemeente doet meer zelf en 

besteedt minder uit. 

Het is al jaren bestaand beleid om uren toe te schrijven aan de grondexploitatie. Als 

de raad dit anders wil, zal er nieuw beleid voor moeten worden ontwikkeld. 

Het college hoort naast negatieve geluiden ook positieve geluiden over het groen. 

De huurgewenning voor De Breehoek staat op de planning voor het derde kwartaal. 

Nu wordt al wel ambtelijk overlegd met de verenigingen om te zien of zij hun 

inkomsten hebben kunnen verhogen.  

 

Tweede termijn raad: 

De heer Brons is blij met het totaalplan voor het Kulturhus en het potje voor 

duurzaamheid. Ook de toezeggingen voor de RUD vindt de GBS-fractie positief, al 

zal er wel een gezamenlijk amendement over worden ingediend. 

De GBS-fractie sluit zich van harte aan bij de toezegging van het college om iets 

aan de aula te gaan doen. 

Voor de fractie is het een nieuw idee dat Hoeve De Beek qua recreatiemogelijkheid 

interessant kan zijn voor Scherpenzeel.  

De GBS-fractie vraagt zich af of de betrokkenheid van de winkeliersvereniging 

voldoende is. Wellicht liggen er mogelijkheden om hen te mobiliseren en beleid te 

maken dat door de winkeliers wordt gedragen. 

De fractie begrijpt de opmerking van de CDA-fractie over teveel rapporten en 

onderzoeken. Deels is de GBS-fractie het hiermee wel eens, maar zij wil ook geen 

ad-hocbeleid.  

Wat betreft de Kaupthingbank stelt de fractie dat de in beslotenheid vastgelegde lijn 

is uitgevoerd. De fractie vindt dat men blij moet zijn met het geld dat binnen is 

gekomen. 

De GBS-fractie sluit zich aan bij hetgeen gezegd is over hangjongeren, alcohol en 

drugs. Het probleem is inderdaad veel groter dan wel eens gedacht wordt. 

De fractie zegt niet 180 graden gedraaid te zijn, hooguit 360, heeft rondgekeken 

misschien. De organisatie is afgeslankt uit het fusietraject gekomen, maar moet wel 

weer op volle sterkte zijn. De inhuur zal elk jaar minder worden.  

Bepaalde kosten die gemaakt worden zijn incidenteel omdat ze in het verleden niet 

gemaakt zijn toen de toekomst onzeker was. Onderhoud wegen, verlichting en 

onderhoud gebouwen zijn structurele uitgaven, maar er is niet voor gespaard in het 

verleden. 

De GBS-fractie hoopt dat er overeenstemming kan komen over de 

jongerenparticipatie en ziet wel iets in een combinatie met het JOS. 

 

De heer Mulder zegt dat de SGP-fractie vindt dat de gemeente zich moet houden 

aan de afspraken over belastingen en belastingstarieven.  

De SGP-fractie vindt de discussie over het zwembad een oneigenlijke discussie en 

neemt er afstand van. De ozb is een algemeen dekkingsmiddel. Er wordt belasting 

geheven voor bepaalde voorzieningen waar de burgers gebruik van kunnen maken. 

De SGP-fractie begrijpt niet dat sommige fracties menen dat de ozb niet voor het 

zwembad is. De ozb is voor het zwembad en ook voor andere voorzieningen. 
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De heer Slappendel vraagt de heer Mulder waarom hij denkt dat het college het 

zwembad zo nadrukkelijk gekoppeld heeft aan de ozb-verhoging. 

 

De heer Mulder heeft zojuist de mening van de SGP-fractie gegeven. Als 

raadsfracties de ozb niet willen verhogen, moeten zij ook zeggen waar de gelden 

voor het zwembad dan vandaan moeten komen. Het college heeft deze keuze 

gemaakt omdat er een relatie ligt met het voorzieningenniveau. Er kan een moment 

komen dat de financiële nood zo hoog is dat er bezuinigingen doorgevoerd moeten 

worden die men niet wil en die men niet verantwoord acht voor de burgers. Dat 

moment is er echter nog niet, volgens de SGP-fractie. 

 

De heer Dijkstra merkt op dat er geen antwoord op vragen wordt gegeven. De 

VVD-fractie begrijpt de expliciete koppeling met het zwembad werkelijk niet. De 

fractie vindt het prima als de ozb wordt gebruikt om de voorzieningen in het dorp te 

dekken. Er is dan echter wel sprake van heel veel voorzieningen en daarmee wordt 

het een algemeen verhaal. De koppeling met de ozb wordt op andere fronten ook 

niet gemaakt. De vraag is of, als de raad de extra ozb-verhoging van 5% niet wil, 

het college dan ook het zwembad schrapt omdat de koppeling gemaakt is. 

 

De heer Mulder merkt op dat hij wel antwoord geeft op vragen en dat hij heeft 

aangegeven hoe de SGP-fractie erover denkt. 

Naar aanleiding van het betoog van de heer Dijkstra wordt opgemerkt dat de 

fractievoorzitter van de VVD kennelijk niet meer weet welke beslissingen hij vorig 

jaar in de raad heeft genomen. 

De SGP-fractie vraagt om een concreter antwoord op de vraag over de 

geluidsoverlast. De fractie heeft signalen gekregen over geluidsoverlast bij 

evenementen en vraagt inzicht in de resultaten van de metingen. Ook wil de fractie 

weten of er handhavend is opgetreden.  

De vraag van de SGP-fractie over de Drank- en horecawet ging met name over het 

handhavingsbeleid. Gevraagd wordt of hierover voorstellen komen van het college. 

De SGP-fractie vindt het prima dat de commandant komt bijpraten over de 

ontwikkelingen. Wel is het zo dat de raad een besluit zal moeten gaan nemen over 

de regionalisering. Gevraagd wordt wanneer de raad hierover een voorstel kan 

verwachten. 

De SGP-fractie is blij met toezeggingen van het college over onder meer de 

begraafplaats en de aula.  

De SGP-fractie wil het subsidiebeleid toch graag dit jaar bespreken en niet in 2013. 

Daarbij wordt ook inhoudelijke aandacht gevraagd voor de jongeren. 

 

Amendement A1: 

Ondergetekende, 

 

Gelezen het voorstel van het college om de ozb met ingang van 2013 te verhogen 

met 8,5% en overige gemeentelijke heffingen te verhogen met 3,5%; 

 

Overwegende: 

Dat de verhoging van 3,5% bestaat uit: 

- 1,5% inflatiecorrectie over de jaren 2010 tot en met 2012; 
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- 2% inflatiecorrectie over 2013; 

 

Dat het niet gewenst is de burger alsnog te belasten met een doorberekening van de 

inflatie over de jaren 2010 tot en met 2012; 

 

Dat de door het college voorgestelde boventrendmatige verhoging van de ozb met 

5% niet noodzakelijk is om de begroting voor 2013-2016 sluitend te maken; 

 

Dat het gewenst is terughoudend te zijn met een verzwaring van de gemeentelijke 

lastendruk voor de burger; 

 

Dat de dekking van de wegvallende meeropbrengst van de boventrendmatige ozb-

verhoging kan worden gevonden door het schrappen van de structurele meerkosten 

die zijn ontstaan als gevolg van de vorming van de RUD; 

 

Dat de resterende dekking dient te worden gevonden door het realiseren van een 

efficiency taakstelling binnen de ambtelijke organisatie; 

 

Stelt voor: 

1. De verhoging van de tarieven van de ozb voor 2013 te beperken tot een 

inflatiecorrectie van 2%; 

2. De verhoging van de tarieven van overige gemeentelijk heffingen, zoals 

genoemd op bladzijde 16 van de kadernota, voor 2013 te beperken tot een 

inflatiecorrectie van 2%; 

3. De structurele meerkosten ad € 51.000 als gevolg van de vorming van de RUD 

uit de begroting te schrappen; 

4. Het ontbrekende bedrag te dekken door een efficiency taakstelling binnen de 

ambtelijke organisatie. 

 

Namens de fracties van SGP en GBS 

 

De heer Van Deelen vraagt of het college actief met de winkeliers wil gaan praten 

om te zien of de winkelleegstand bestreden kan worden.  

De SGP-fractie wil ook graag een reactie op de opmerking over de revitalisering 

van werkgelegenheidsterreinen.  

De fractie is blij dat andere fracties en de wethouder hun best willen doen om de 

activiteiten van Hoeve De Beek in stand te houden. 

Wat betreft het sportbeleid zegt de SGP-fractie blij te zijn met het idee van de CU-

fractie. 

 

De heer Dijkstra vraagt hoe het praten met de winkeliers de leegstand kan 

oplossen, aangezien de winkeliers al een winkel hebben. 

 

De heer Van Deelen antwoordt dat er ook met winkelketens buiten Scherpenzeel 

gesproken kan worden. Daarbij hebben de huidige winkeliers wellicht goede ideeën 

voor bestrijding van de leegstand. 

 

De heer Dijkstra merkt op dat dit een mooie taak is voor de relatiemanager. 
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De heer Van Deelen zal de invulling verder aan het college overlaten, al lijkt het 

hem wel logisch als de relatiemanager deze taak krijgt. 

 

De heer Zwankhuizen vraagt of hij het goed begrepen heeft dat in december 2012 

een integrale visie komt op hoofdlijnen over het gehele grondgebied. 

Ook wordt gevraagd of de wethouder komt met een startnotitie omtrent de functies 

van het centrum om de structuurvisie daarmee inhoud te geven. 

 

De voorzitter constateert om 23.00 uur dat de iedereen instemt met het voortzetten 

van deze vergadering, op voorwaarde dat er tempo gemaakt wordt.  

 

De heer Slappendel vraagt of de geobeheerder voor meer efficiëntie zal zorgen. In 

dat geval kan hij betaald worden uit een efficiency op andere gebieden, zodat hij 

kan worden terugverdiend. 

De CDA-fractie heeft nog geen antwoord gehad op de vraag naar het budget voor 

de training van het college en evenmin een toezegging op de vraag naar de 

modernisering woz. 

De CDA-fractie vraagt zich af of de SGP-fractie wel kan bezuinigen met een 

dergelijke ambitie. De fractie begrijpt niet dat de SGP-fractie met dit amendement 

is gekomen, terwijl zij zoveel vraagt van het college en voorstelt de dekking binnen 

de ambtelijke organisatie te halen. Ter geruststelling vraagt de CDA-fractie of de 

SGP-fractie de leges kostendekkend wil houden of wellicht boven kostendekkend 

wil hebben. 

Het stoort de CDA-fractie dat de fracties van SGP en GBS een amendement hebben 

ingediend dat zij niet hebben voorgelegd aan de oppositiepartijen. Hiermee 

bewerkstelligen zij een tweedeling in de raad en een slechte sfeer. 

 

De heer Mulder meent een heldere beleidslijn te hebben gegeven, die hij van de 

CDA-fractie niet gehoord heeft. De SGP-fractie zegt dat dit college in staat is om in 

deze tegenvallende situatie zonder lastenverzwaring voor de burger het beleid te 

voeren. De fractie vindt dit een compliment waard. Wel maakt de fractie zich 

zorgen of het kan worden volgehouden. Misschien zal er moeten worden bezuinigd 

op onderdelen die echt pijn gaan doen of moet er een hogere bijdrage van de burger 

gevraagd worden. De leges mogen overigens niet hoger dan kostendekkend zijn. 

Het stoort de SGP-fractie dat de CDA-fractie suggereert dat de coalitie bewust een 

slechte sfeer creëert in de raad. De SGP-fractie stelt zich juist constructief op en 

vraagt dit ook van andere partijen. 

  

De heer Brons voelt zich ook aangesproken. De GBS-fractie gaat niet zomaar 

akkoord met alles wat het college voorstelt. Achter het amendement hoeft niets 

gezocht te worden: het is vanmiddag samengevoegd uit twee gedachten. 

 

De heer Slappendel merkt op dat meerdere fractievoorzitters een probleem hebben 

gesignaleerd over de sfeer in de raad. De CDA-fractie vindt dat dan geprobeerd 

moet worden elkaar te vinden en stuurt dus altijd alle voorgenomen moties en 

amendementen aan iedereen door. De coalitiepartijen zijn er met hun gezamenlijke 

amendement wel verantwoordelijk voor dat er niets verbetert aan de sfeer. 
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De CDA-fractie meent wel duidelijk geweest te zijn met een helder plan en heeft 

ook concrete zaken genoemd waarop bezuinigd kan worden. 

 

De heer Mulder vindt het misplaatst dat de CDA-fractie de verantwoordelijkheid 

voor de slechte sfeer bij de coalitie neerlegt. De raad heeft een gezamenlijke 

verantwoordelijkheid om de sfeer te verbeteren.  

 

De heer Brons merkt op dat niet teveel de focus op deze kwestie gelegd moet 

worden. Een aantal fracties heeft elkaar gevonden op amendementen die nog 

ingediend gaan worden. De GBS-fractie denkt niet dat de CDA-fractie het zo 

bedoeld heeft en stelt voor om verder te gaan. 

 

De heer Slappendel vindt het wel constructief als de coalitiepartijen in toekomst 

hun amendementen of moties voorleggen aan de andere partijen. 

 

De voorzitter stelt voor dat het presidium zich hierover zal buigen. 

 

De heer Dijkstra valt de heer Slappendel bij, maar weet ook dat niet alleen de 

coalitie tweespalt zaait. In het presidium heeft de heer Dijkstra al aangegeven dat de 

sfeer in de raad slecht is. De VVD-fractie vindt dat de raad, het college en de 

ambtenaren gezamenlijk verantwoordelijk zijn voor een goede kadernota. Het 

college wordt gevraagd om uit de reacties in de raad de grootste gemene deler te 

filteren om tot een goed voorstel te komen. 

De VVD-fractie merkt op dat de GBS-fractie in de verkiezingsstrijd heeft gezegd 

dat er teveel geld werd uitgegeven aan uitbesteding en dat het ambtenarenapparaat 

te duur was. Nu gaat de GBS-fractie wel akkoord met ruim 300.000 euro personele 

belasting en ziet de VVD-fractie nauwelijks vermindering in de uitbesteding. 

De VVD-fractie zal meer eisen stellen aan de organisatie en personele inzet als 

voor de exploitatie van het Kulturhus meer geld gevraagd gaat worden in 

september.  

Het amendement van de SGP-fractie zal de VVD-fractie steunen. 

Wat betreft het zwembad merkt de VVD-fractie op dat het open moet blijven en dat 

het college maar moet zien waar het de gelden vandaan haalt. 

De VVD-fractie wacht een voorstel in de begroting af voor het subsidiebeleid. 

De fractie merkt op dat iedereen het erover eens is dat er wat gaat gebeuren voor de 

jongeren van 14 tot 18 jaar. Wellicht kunnen de boa en de Jongerenraad er een rol 

in spelen. 

Als het bestemmingsplan Buitengebied wordt behandeld, zal de VVD-fractie er nog 

op terugkomen. 

De fractie denkt dat er wellicht gelden voor bijvoorbeeld de Jongerenraad te vinden 

zijn bij de te hoog geprognosticeerde rioleringvervanging en de waterplannen. 

De VVD-fractie heeft nog geen antwoord gekregen op de vraag naar de reserve 

onderhoud voor gebouwen in eigendom van de gemeente. 

 

De heer T.A. van Dijk is het ook eens met de heer Slappendel en heeft het gevoel 

dat de tegenstelling tussen coalitie en oppositie op allerlei momenten wordt 

aangewakkerd. Als voorbeeld noemt hij de opmerking van de GBS-fractie over het 
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niet sparen in het verleden, terwijl in de jaarrekening 2011 egalisatiereserves 

onderhoud wegen en lichtmasten zijn opgenomen. 

 

De heer Brons heeft het zo niet bedoeld. De opmerking betrof het onderhoud 

gebouwen. 

 

De heer T.A. van Dijk bestrijdt dat dit incidentele kosten zijn. Het college stelt 

voor om deze structurele kosten incidenteel te dekken. 

De CU-fractie vindt het potje duurzaamheid van een paar 1000 euro wel een begin, 

maar minimaal. Met de opmerkingen over de aula is de fractie het helemaal eens. 

In relatie tot Hoeve De Beek wordt geen bijdrage van de burger genoemd. Het 

college heeft overigens ook geen bedrag en geen dekking genoemd.  

De CU-fractie is erg benieuwd naar de aanpak van het stimuleringbeleid winkels.  

Volgens de fractie heeft het college zich gehouden aan de afspraak met de raad over 

Kaupthing. 

Opgemerkt wordt dat de VVD-fractie had kunnen weten dat er randvoorwaarden 

voor het bestemmingsplan Buitengebied zijn opgesteld. 

De CU-fractie vraagt waarom het college het ozb-percentage vorig jaar niet meer 

heeft laten stijgen. 

De fractie merkt op dat de SGP-fractie haar principe afvalt als zij niet vindt dat 

reconstructie en herinrichting van wegen en openbare verlichting structurele zaken 

zijn. Ook in het coalitieakkoord staat dat structurele lasten structureel gedekt 

moeten worden. 

De CU-fractie zal amendementen indienen betreffende de RUD en het sportbeleid. 

Wat betreft het amendement van de SGP-fractie kan de CU-fractie zich vinden in 

het schrappen van de structurele meerkosten, maar niet in het terugbrengen van de 

ozb. De CU-fractie wil zich aan de inflatiecorrectie houden. 

De structurele bezuiniging op het groen wordt teniet gedaan door het aanstellen van 

de werkvoorbereider. De CU-fractie begrijpt overigens niet dat op bepaalde 

plaatsen struiken zijn verwijderd en vervangen door dezelfde, maar kleinere 

struiken. 

De CU-fractie stelt voor dat het college nog eens kritisch kijkt naar wat in de 

kadernota van vorig jaar en de begroting van 2012 staat over structurele zaken. 

Wellicht moeten de ambities bijgesteld worden. 

 

Amendement A2: 

Ondergetekenden,  

Gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders van 15 mei 

2012,  

 

Overwegende: 

- Dat in het coalitieakkoord 2011–2014 nadrukkelijk is vermeld dat de inhuur van 

externen zoveel mogelijk wordt beperkt;  

- Dat het college op pagina 31 van de kadernota 2013–2016 aangeeft dat het 

netwerk met de sportverenigingen wordt versterkt en dat de 

combinatiefunctionaris daarin een taak heeft, inclusief de begeleiding van 

maatschappelijke stages binnen de sportverenigingen;  
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- Dat het college bij de behandeling van de begroting 2012–2015 heeft gesteld: 

“De subsidieverordening staat voor 2012 gepland en wel voor de vakantie, 

zodat de uitkomsten in de kadernota kunnen worden meegenomen” (citaat uit 

het raadsverslag van 3 november 2011);  

- Dat dit niet is gelukt en dat het onderwerp subsidieverordening op de 

termijnagenda van de raad voor 2012 zelfs niet voorkomt;  

- Dat de subsidiëring van de sportverenigingen onderdeel vormt van het 

sportbeleid;  

- Dat de ontwikkeling van sportbeleid in nauwe samenwerking met de 

sportverenigingen, bijvoorbeeld via een in te stellen sportraad, zou moeten 

plaatsvinden;  

 

Stellen voor: 

- Om het eenmalig budget voor het ontwikkelen van integraal sportbeleid ad 

€ 25.000 te laten vervallen;  

- Om over het onderwerp sportbeleid contact op te nemen met de Gelderse Sport 

Federatie of met een onderwijsinstelling waar studenten via een 

afstudeeropdracht aan dit project inhoud zouden kunnen geven.  

 

Namens de fracties van CU, CDA en DS 

 

Amendement A3: 

Ondergetekenden,  

Gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders van 15 mei 

2012,  

 

Overwegende dat: 

- Voor de vorming van een RUD al eenmalige investeringskosten van ruim € 

60.000 zijn begroot;.  

- In de kadernota, programma 9, daarnaast bedragen voor frictie- en 

overheadkosten in de jaren 2013 t/m 2016 van respectievelijk € 103.000, € 

98.000, € 92.500 en € 87.000 worden geraamd;  

- Beoogd wordt met de vorming van een RUD tot een lokale bezuiniging te 

kunnen komen;  

- De argumentatie die wordt gegeven voor de onderbouwing van de frictiekosten 

ons inziens volstrekt onvoldoende is;  

- De in de kadernota in programma 7 genoemde uitbesteding van de 

milieutoetsing niet langer door een extern bureau behoeft plaats te vinden, 

hetgeen zou moeten leiden tot een besparing;  

- De genoemde overheadkosten als gevolg van een verlaging van de formatie 

weer teniet worden gedaan door de door het college voorgestelde uitbreiding 

van de formatie;  

- De achterblijvende restformatie mogelijk ingezet kan worden ter vervulling van 

de nieuwe functies die in deze kadernota worden voorgesteld;  

 

Stellen voor: 
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Het deel van de frictiekosten RUD dat gedekt moet worden uit de algemene reserve 

voor de jaren 2013, 2014 en 2015, ten bedrage van respectievelijk € 52.000, € 

35.000 en € 17.500, te schrappen. 

 

Namens de fractie van CU, CDA en DS. 

 

De heer Van de Weert heeft al eerder aangegeven dat de DS-fractie positief wil 

meedenken. In dat verband is het inderdaad jammer dat de fractie zich niet heeft 

kunnen beramen op het amendement van de fracties van SGP en GBS. 

De DS-fractie dient twee moties en twee amendementen in. 

 

Amendement A4: 

 De raad van de gemeente Scherpenzeel in vergadering bijeen op 28 juni 2012, 

  

Gelezen het raadsvoorstel 12-VI-06 van het college van Burgemeester en 

wethouders van Scherpenzeel van 15 mei 2012 met als onderwerp: Kadernota 

2013-2016 , punt C-3, 

 

Overwegende dat: 

- Het beheer en de exploitatie van het zwembad overgedragen is aan de "Stichting 

't Willaer zwembad";  

- Er een Uitvoeringsovereenkomst is met de gemeente Scherpenzeel, geldig tot 

31 december 2013;  

- Daarin verwezen wordt naar de algemene subsidieverordening van de gemeente 

Scherpenzeel en er dus sprake is van aanspraak op financiële middelen, verstrekt 

met het oog op bepaalde activiteiten van de aanvrager conform deze 

verordening; 

- Er in artikel 3.1 sprake is van een toezegging van een jaarlijks geïndexeerd 

subsidiebedrag conform de CPB -ramingen genoemd in de mei-juni circulaire 

van het gemeentefonds; 

- De activiteiten van Stichting 't Willaer zwembad te maken hebben met recreatie, 

volksgezondheid, sociale cohesie en sport; 

- Het zwembad onderdeel moet uitmaken van deze programma's;  

- Er geen nieuwe subsidieverordening is aangeboden aan de raad;  

- Er geen enkele directe koppeling kan bestaan tussen OZB en welke voorziening 

dan ook;  

 

Stelt voor:  

- Tot en met 31 december 2013 het afgesproken subsidiebedrag te handhaven  

- De uitvoeringsovereenkomst 2013-2016 te baseren op de dan vigerende 

subsidieverordening, waarbij het zwembad deel uitmaakt van de totale visie op 

subsidies en de hoogte daarvan.  

 

Namens de fractie van DS. 

 

Amendement A5: 
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De raad van de gemeente Scherpenzeel in vergadering bijeen op 28 juni 2012  

Gelezen het raadsvoorstel 12-VI-06 van het college van Burgemeester en 

wethouders van Scherpenzeel van 15 mei 2012 met als onderwerp: Kadernota 

2013-2016, punt 6.2. B-2; 

  

Overwegende dat:  

- Actief jongerenbeleid voor een actieve bevolkingsgroep zorgt; 

- Actief jongerenbeleid in de leeftijd 14-18 preventief werkt ten aanzien van 

overlast, alcohol- en drugsgebruik door jongeren; 

- Er nu geen enkele duidelijk vormgegeven aandacht voor de groep van 14-18 

jarigen geformaliseerd is, behoudens de voorgenomen leeftijdsuitbreiding van 

JOS; 

- Het blijkt dat jongeren behoefte hebben aan een duidelijke vorm van 

jongerenparticipatie.  

- Er inmiddels een Jongerenraad i.o. geformeerd is; 

- Een Jongerenraad voor een betere democratische afspiegeling zorgt in de 

samenleving; 

- Een Jongerenraad advies geeft op het gemeentelijk beleid dat hun doelgroep 

aangaat; 

 

Stelt voor:  

- De bij de kadernota 2012-2015 gereserveerde € 7.000 voor de 

jongerenparticipatie ter beschikking te stellen van de Jongerenraad als 

opstartkosten; 

-  Voor de kader 2014-2017 te komen met een evaluatie van het functioneren van 

de Jongerenraad en op basis daarvan een structurele bijdrage vast te stellen. 

 

Namens de fractie van DS. 

 

Motie1: 

De raad van de gemeente Scherpenzeel in vergadering bijeen op 28 juni 2012, 

  

Gelezen:  

- Dat in de kadernota geen beleidsvoornemens zijn opgenomen betreffende de 

huurgewenning voor de verenigingen, die gebruik maken van de Breehoek;  

 

Constateert:  

- Dat het raadsbesluit van 16 september 2010, met als onderwerp: invulling 

huurgewenningsbijdrage binnensport, aangeeft dat er na het seizoen 2011-2012 

een evaluatie dient plaats te vinden die beoogt inzicht te krijgen op de 

(financiële) effecten en eventuele gevolgen voor het voortbestaan van de 

mogelijkheid tot bedrijven van binnensport binnen de gemeentegrenzen;  

- Dat ingaande 1 augustus 2012 de bijdrage van de verenigingen weer verhoogd 

gaat worden; 

 



 22 

Draagt het college op: 

  

- De agendering van de evaluatie ruim voor de behandeling van de begroting te 

laten plaatsvinden en het raadsbesluit naar aanleiding van de evaluatie in de 

begroting voor 2013 mee te nemen.  

- Tot de datum van besluitvorming van de raad de bijdrage van de verenigingen 

niet te verhogen, ergo de huurgewenningsbijdrage van de gemeente op het 

niveau van voor 1 augustus 2012 te houden.  

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 

Namens de fracties van DS en CU. 

 

Motie 2: 

Agendapunt 6. C2  

De raad van de gemeente Scherpenzeel in vergadering bijeen op 28 juni 2012  

 

Gelezen:  

- Dat het college het punt betreffende de subsidie muziekonderwijs na de 

evaluatie wil agenderen;  

 

Constateert:  

- Dat er bij de behandeling van de kadernota 2012-2015 bij motie aan het college 

is voorgesteld deze evaluatie voor de behandeling van de kadernota 2013-2016 

te overleggen met de gemeenteraad; 

- Dat er in de voorliggende kadernota nog steeds uitgegaan wordt van de 

beëindiging van de subsidie; 

- Dat de evaluatie met de gemeenteraad niet op tijd heeft plaatsgevonden; 

 

Concludeert:  

Dat het college geen gevolg heeft gegeven aan de aangenomen motie; 

  

Draagt het college op:  

De agendering van de evaluatie ruim voor de behandeling van de begroting te laten 

plaatsvinden en het raadsbesluit naar aanleiding van de evaluatie in de begroting 

voor 2013 mee te nemen.  

 

En gaat over tot de orde van de dag.  

 

Namens de fracties van DS en CU. 

 

De voorzitter schorst de vergadering om 23.40 uur op verzoek van wethouder 

Vreeswijk. 

De vergadering wordt heropend om 24.00 uur. 

 

Beantwoording tweede termijn: 
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Wethouder Vreeswijk zegt dat de relatiemanager actief winkels en bedrijven 

bezoekt. In de centrumvisie worden de ondernemers en de winkels ook opgenomen.  

Een aantal leegstaande panden is overigens bestemmingsplantechnisch een 

winkelpand, maar is in de laatste jaren niet als zodanig gebruikt. In de 

structuurvisie zullen de bedrijventerreinen opgenomen worden. 

De geobeheerder zal zeker tot een stukje efficiency leiden, maar ook tot 

kwaliteitsverbetering. 

De wethouder begrijpt de term ‘modernisering’ niet in de vraag naar de woz. Als er 

fouten zijn gemaakt, wordt gekeken of het ambtshalve kan worden herzien. Bij een 

verschil van mening zal een bezwaarschrift moeten worden ingediend. 

Uit het rioolheffingfonds, dat wordt opgebracht door de burgers, kunnen geen 

gelden gehaald worden voor het onderhoud van de wegen. Bij vervanging van een 

riool wordt wel geprobeerd gelijktijdig het onderhoud aan de weg te doen. Voor dit 

reguliere onderhoud is geld gereserveerd. Voor het verlichtingsplan is structureel 

30.000 euro nodig, waarvan er 15.000 euro gestort worden. Voor de reconstructie 

van wegen is geen structureel geld, maar dit wordt onder meer uit BDU-gelden 

gehaald.  

De inflatiecorrectie heeft het college een jaar later opgepakt. 

Het college is van mening dat het nodig is scholing te volgen om bij te blijven.  

De wethouder zegt dat er altijd bezuinigingen mogelijk zijn op de ambities. Deze 

keuze is echter nog niet gemaakt. 

 

De heer T.A. van Dijk hoopt dat het college dit voor de begroting wel gaat doen. 

 

Burgemeester Colijn zegt een memo toe over het handhavingsbeleid Drank- en 

horecawetgeving. 

 

Wethouder Van de Glind bevestigt dat het de bedoeling is om in december 2012 

de structuurvisie gereed te hebben. Deze bevat een diepgang op Zuid, met een 

paraplu voor het hele dorp.  

In het Jaarplan voor 2013 wordt opgenomen hoe met de centrumvisie zal worden 

omgegaan, bijvoorbeeld of dit met een startnotitie gebeurt. Dit zal vrij snel 

aansluiten op de decemberraad van 2012.  

Voor het groenbeleid is 50.000 euro gebruikt om het groen te veranderen, waarmee 

per jaar 30.000 euro bespaard wordt aan onderhoud. De werkvoorbereider groen en 

wegen is het afgelopen jaar incidenteel gedekt, maar dit wordt nu structureel omdat 

er meer werk is. 

 

Derde termijn raad: 

De heer Mulder vraagt nog om antwoord op de vraag over geluidsmetingen en 

handhavingsmaatregelen.  

 

Burgemeester Colijn zal hierin inzage geven. 

 

De heer Mulder vraagt of de burgemeester in het memo over de regionalisering 

van de brandweer ook wil meenemen wanneer de raad een voorstel krijgt. 
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Burgemeester Colijn antwoordt dat de brandweercommandant in de commissie de 

regionalisering komt toelichten, waarbij ook het tijdpad aan de orde komt. 

 

De heer Dijkstra beantwoordt zijn eigen vraag naar de reserve voorzieningen voor 

het onderhoud van gebouwen van de gemeente. Aangenomen wordt dat deze 

voorziening er niet is. 

Opgemerkt wordt dat er gehandhaafd moet worden als er in winkelpanden andere 

zaken dan winkels zitten. 

 

Burgemeester Colijn merkt op dat het pand waar de vroedvrouw gevestigd was 

wellicht als winkel is meegeteld. De bestemming ervan is dienstverlening. 

 

Wethouder Van de Glind zegt dat een aantal panden de bestemming 

centrumdoeleinden heeft, hetgeen een breder begrip is dan een winkel. 

 

Wethouder Vreeswijk is de vraag van de heer Dijkstra inderdaad vergeten. In het 

MOP is geld gereserveerd voor het onderhoud. Er zal overigens wel een nieuw 

MOP moeten worden opgesteld.  

 

De heer Brons is benieuwd naar de mening van het college over de ingediende 

amendementen en moties. 

 

Wethouder Vreeswijk zegt over amendement 1 dat in de kadernota al een 

efficiencytaakstelling binnen de ambtelijke organisatie is opgenomen van 

50.000 euro. De organisatie kan niet meer missen dan dat bedrag en de wethouder 

ontraadt daarom dit onderdeel. 

 

De heer Slappendel vraagt aan de indieners van het amendement of bedoeld wordt 

dat het ontbrekende bedrag de 5% is.  

 

De heer Mulder legt uit dat de 5% ozb-verhoging een opbrengst geeft van 

46.000 euro, die met het amendement geschrapt wordt. Hiertegenover staat een 

besparing RUD van 51.000 euro. De 3,5% inflatie geeft een opbrengst van 

ongeveer 60.000 euro. Het kost 26.000 euro als van de inflatie 1,5% wordt 

afgehaald. Dan is er nog ongeveer 20.000 euro nodig. 

 

De heer T.A. van Dijk vraag of de wethouder de 1,5% ozb wel kan missen. 

 

Wethouder Vreeswijk zegt dat het college voorstellen heeft gedaan, maar dat de 

raad het kader stelt. De wethouder kan het geld niet missen en ontraadt het 

amendement. 

 

Wethouder Van de Glind vraagt de CU-fractie amendement A3 nader toe te 

lichten. 

 

De heer T.A. van Dijk gaan de bezuinigingen niet ver genoeg. De bedragen die 

gereserveerd worden uit de algemene reserve wil de CU-fractie niet inzetten. 
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Wethouder Van de Glind wil de raad ontraden om de amendementen A1 en A3 

beide aan te nemen. 

De suggestie van een stagiair in amendement A2 vindt de wethouder een goed idee. 

Als dit niet kostenneutraal kan, komt het onderwerp weer terug in de raad. 

 

Wethouder Vreeswijk zegt dat de strekking van amendement A4 (‘Wat er ook 

gebeurt, het zwembad blijft open’) overeenkomt met wat het college wil. 

Wat betreft amendement A5 wordt opgemerkt dat in de begroting van dit jaar 

7000 euro is opgenomen voor jongerenparticipatie, maar dat voor 2013 niets is 

opgenomen. Als er een goed plan is, kan alsnog naar gelden worden gekeken.  

  

De heer Van de Weert zegt dat dit de strekking van het amendement is. 

 

Wethouder Van de Glind vindt motie M1 een goed gebaar. Als de evaluatie niet 

afgerond is voor de begroting, zal de huurgewenning blijven zoals deze nu is. 

 

De heer Van de Weert merkt op dat het oude beleid inhoudt dat de verenigingen 

per augustus meer gaan betalen. Dit wil hij voorkomen als niet eerst de evaluatie is 

afgerond. 

 

De heer Van Deelen merkt op dat de huurgewenning na een bepaalde termijn 

afloopt. In het besluit van twee jaar geleden staat niet dat de huurgewenning 

verlengd wordt op het moment dat er nog niet geëvalueerd is. 

 

De heer Van de Weert zegt dat er na twee jaar geëvalueerd zou worden om te zien 

of de huurgewenning gestopt zou worden op een bepaald gedrag of dat de 

huurgewenning verder zou gaan. Als er nu niets gedaan wordt, loopt het gewoon 

door over vijf jaar. 

 

Wethouder Vreeswijk zegt over motie M2 dat de evaluatie muziekonderwijs 

gedaan moet zijn voor de begrotingsbehandeling.  

 

De voorzitter geeft gelegenheid om stemverklaringen af te leggen. 

 

De heer Brons zegt dat de GBS-fractie kan meegaan met motie M2.  

Motie M1 vindt de fractie overbodig, al is er enige twijfel omdat het de wethouder 

niet uitmaakt. 

Met amendement A5 is de fractie het eens. 

Amendement A4 zal de fractie niet steunen omdat zij het amendement overbodig 

vindt. 

Amendement A3 wordt niet gesteund omdat de GBS-fractie graag de structurele 

frictiekosten eruit wil halen en niet de incidentele frictiekosten. 

Met amendementen A1 en A2 kan de fractie instemmen. De wethouder heeft 

aangegeven dat er geen rek meer in zit, maar de fractie denkt dat, als het college de 

komende jaren 50.000 euro als ‘verloren uren’ durft op te nemen, er toch ruimte in 

zit. 
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De GBS-fractie heeft een positief gevoel overgehouden aan deze avond. Er zijn 

door alle fracties constructieve zaken ingebracht. Het college wordt gevraagd deze 

handreikingen mee te nemen.  

 

De heer Mulder zegt dat de SGP-fractie amendementen A1 en A2 steunt.  

Met amendement A1 wordt 51.000 euro structureel uit de begroting geschrapt. In 

amendement A3 worden de resterende frictiekosten ook geschrapt. Er is dan geen 

geld meer voor de transitie. Om deze reden kan de fractie A3 niet steunen. 

Amendement A4 vindt de fractie overbodig. 

De fractie steunt amendement A5. 

Wat betreft motie M1 is het de vraag hoe wordt omgegaan met de huurtarieven. De 

SGP-fractie meent dat indertijd niet besloten is om de huurgewenning nu te 

stoppen. De DS-fractie anticipeert met de motie op een verwachte uitkomst van de 

evaluatie. 

Motie M2 vindt de fractie sympathiek. 

 

De heer Slappendel had de neiging een subamendement in te dienen bij 

amendement A1 voor 3,5% verhoging, maar ziet ervan af en stemt voor het 

amendement. 

De CDA-fractie is voor amendement A2.  

Met amendement A3 treedt een stapeling op. Het wreekt zich dat er geen 

vooroverleg is geweest. Als amendement A1 wordt aangenomen, zal de fractie 

tegen amendement A3 stemmen. 

Amendement A4 vindt de fractie overbodig. 

Van amendement A5 is de fractie medeondertekenaar. 

Wat betreft motie M1 wordt opgemerkt dat er sprake is van een soort 

voorwaardelijke huurverhoging, die achteraf moet worden teruggedraaid als de 

evaluatie zodanig uitvalt dat het niet verantwoord is om het toe te passen. De CDA-

fractie stelt voor om de motie aan te passen.  

Motie M2 wordt gesteund door de CDA-fractie. 

 

De heer Dijkstra zegt dat de VVD-fractie amendement A1 steunt. De fractie had 

het zelf kunnen schrijven. 

Amendement A3 is aantrekkelijk, maar er is dan geen geld meer over. Het 

amendement wordt niet gesteund. 

Motie M1 krijgt de steun van de fractie omdat de uitleg van de wethouder niet 

bevredigend is. De fractie gaat akkoord met het voortzetten van de huidige 

huurprijs en besluit pas na de evaluatie hoe het verder gaat met de huurgewenning. 

 

De heer Van de Weert merkt op dat de heer Dijkstra de motie nu precies andersom 

uitlegt. 

 

De heer Dijkstra zal er nog naar kijken. De VVD-fractie steunt motie M2. 

 

De heer T.A. van Dijk kan alleen onderdeel 3 steunen van amendement A1. De 

CU-fractie steunt het amendement niet. 

Amendement A2 wordt gesteund. 

De fractie trekt amendement A3 in omdat de coalitie voor amendement A1 is. 
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De overige amendementen en moties worden gesteund door de fractie. 

 

De heer Van de Weert is overrompeld geweest door amendement A1. Op een 

aantal punten is de DS-fractie het er niet mee eens. De organisatie kan echt niet nog 

verder vermageren. De fractie had wat betreft de ozb-verhoging geen commentaar 

op het voorstel van het college. Amendement A1 wordt niet gesteund. 

 

De heer Dijkstra merkt op motie M1 te zullen steunen. 

 

De heer Brons heeft zijn aarzelingen bij motie M1 en denkt dat met terugwerkende 

kracht naar 1 augustus toegewerkt moet worden. 

 

De heer Van de Weert wil in dat geval de tekst van motie M1 aanpassen. 

 

De heer Mulder zegt dat in zijn perceptie de huurgewenning doorloopt. Als uit de 

evaluatie blijkt dat er ongewenste effecten optreden, bestaat de mogelijkheid om de 

tarieven niet meer te verhogen. De situatie kan zich voordoen dat per 1 augustus de 

tarieven ten onrechte zijn verhoogd. In dat geval krijgen de verenigingen met 

terugwerkende kracht het geld terug. 

 

De heer Van de Weert kan het eens zijn met een dergelijke tekstwijziging. 

 

Wethouder Van de Glind merkt op dat hiermee motie M1 overbodig is geworden. 

 

De heer Slappendel stelt dat het enige doel van de motie dan is om druk te zetten 

achter de evaluatie. 

 

De heer T.A. van Dijk zegt dat het tweede beslispunt in motie M1 dan kan 

vervallen. 

 

De voorzitter stelt vast dat de laatste alinea in de tekst van motie M1 door de DS-

fractie als volgt is gewijzigd: 

 “Als de evaluatie daarvoor aanleiding geeft de huurgewenningsbijdrage met 

terugwerkende kracht op het juiste niveau terug te brengen”. 

 

Er wordt overgegaan tot stemming over de amendementen met handopsteking. 

 

De voorzitter constateert dat amendement A1 is aangenomen met 11 stemmen 

voor en 2 stemmen tegen (fracties van DS en CU). 

 

De voorzitter constateert dat amendement A2 unaniem is aangenomen. 

 

De voorzitter constateert dat amendement A4 is verworpen met 6 stemmen voor en 

7 stemmen tegen (fracties van GBS en SGP). 

 

De voorzitter constateert dat amendement A5 unaniem is aangenomen. 

 



 28 

De heer Mulder merkt op dat het aangenomen amendement A1 invloed heeft op 

het voorstel. In beslispunt 2 staat dat het indexcijfer 3,5% is, maar dit is via het 

amendement teruggebracht naar 2%. Bij beslispunt 3 heeft instemmen met de 

voorgestelde maatregelen geen betrekking op de 5% ozb-verhoging. 

 

De voorzitter brengt het voorstel in stemming met inachtneming van alle 

aangenomen amendementen. 

 

De voorzitter constateert dat het voorstel is aangenomen met 9 stemmen voor en 4 

stemmen tegen (fracties van CU, VVD en DS). 

 

De voorzitter constateert dat motie M1 raadsbreed is aangenomen. 

 

De heer Mulder legt een stemverklaring af. De SGP-fractie vertaalt ‘het juiste 

niveau’ in de tweede alinea uit motie M1 als: de huurtarieven zoals deze golden op 

31 juli 2012. 

 

De voorzitter constateert dat motie M2 raadsbreed is aangenomen. 

 
 
7. Sluiting 

De voorzitter sluit het openbare gedeelte van de vergadering om 01.10 uur. De 

vergadering wordt in beslotenheid voortgezet. 

 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de gemeenteraad van 27 september 

2012. 

 

 

 

 

Griffier,        Voorzitter, 

E. Hoogstraten       J.J.H. Colijn-de Raat 

 

  


